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 לכבוד

 ראש מועצה אזורית הגלבוע –עובד נור 

 עותק: תושבי כפר יחזקאל

 סיום התנדבות בוועד מקומי כפר יחזקאלהנדון: 

 עובד שלום

, לאחר שחשבנו רבות בנושא, החלטנו להודיע , מאיר מירן, דב וגנר ועומר פורתמור אלוני –אנו החתומים מטה 
 שלנו בכפר יחזקאל.על סיום תקופת ההתנדבות 

יש לציין כי ההסכמה להתנדב לתפקיד זה לקחה בחשבון שהמועצה תעביר  שנים. 4לפני  התחלנו את תפקידנו 
ימת. לאחר מכן כשהתברר ל קהילה, ואכן כך היה לתקופה מסולכפר החזר וועדים אשר יאפשר להעסיק מנה

את העסקתו של מנהל הקהילה ונותרנו עם  שלמועצה אין אפשרות לעמוד מאחורי הבטחה זו, נאלצנו לסיים
 גרעון גדול, ללא מנהל שיעסוק בעניינים השוטפים הכרוכים בניהול יישוב.

ללא סיוע של מנהל קהילה הביא שנתיים האחרונות העיסוק השוטף הנדרש לנהל קהילה בהתנדבות, ובמיוחד ב
, לנהל את היישוב בניסיון משקיעים שעות רבותלמחייתם אנשים שעובדים  לכך שכלל חברי הוועד שהינם

העבודה שלנו והכל  את מרבית הזמן הפנוי שלנו על חשבון המשפחה ולעיתים גם על חשבון זמןבכך משקיעים ו
 וזאת בשל התחייבותנו למושב. –לטובת התושבים 

קופות קשות תוך הבטחה לעזור בכיסוי נציין כי לאורך כל התקופה השתדלת לעמוד מאחורינו, לעודד אותנו בת
 צר, עד כה ללא הצלחה.הגירעון שנו

שהתושבים כלל אינם מודעים אליהם, בין אם הסיבה היא כי מדובר ם רבים בתקופה הזו התמודדנו עם קשיי
וכדומה, ובין אם כתוצאה מחוסר בזמן  /תושביםים דיסקרטיים של ניהול עובדים, התמודדות מול הוריםאבנוש
 ווק" את מעשינו כלפי הציבור."לש

שעמדו והתקציבים משאבי הזמן וזאת במסגרת שאנו מסוגלים  המרבשהשתדלנו לעשות את אנו מרגישים 
 לרשותנו, לעיתים עם הרבה נקיפות מצפון שאין לנו יותר.

ה שנבחר הנהלת האגודה החקלאיתו ביחסי העבודה בין הוועד המקומי לצערנו, מזה תקופה, חלה הידרדרות
אשר יותר ממצהירים שהשתדלנו בכל דרך לגשר על הפערים אך  ,. איננו בטוחים היכן זה החללאחרונה

 2חודשים נוספים בתפקיד במצב זה של  10איננו רואים טעם להישאר  הזדמנות אחת ולא נענינו בכל תגובה.ב
 .על חשבון התושבים –שלא מתקשרות ביניהם הנהלות 

ההרגשה היא שהנהלת האגודה לא משתפת את הוועד המקומי בנושאים החשובים באמת, אלו  ,באופן כללי
אנו מרגישים , ואילו הול וכסף משמעותייםלאגודה יש משאבי ני לינו בעתיד באופן המשמעותי ביותר.שישפיעו ע
 אזלת יד. 

 500 -תקציב מיסים של פחות מלנהל יישוב בסדר גודל של כפר יחזקאל בבתקופת כהונתנו נוכחנו שוב להבין כי 
היא בלתי אפשרית, לא מותירה זמן  ,כאשר המשמעות כאמור היא לבצע זאת כאנשים מתנדבים בלבד₪ , אלפי 

לתמרון מינימלי במקרה של אירועים בלתי  לא משאירה מקוםלהסתכלות לזמן ארוך, שוחקת את המתנדבים ו
   צפויים.

חשוב לנו כן לציין לחיוב את שיתוף הפעולה עם הנהלת האגודה הקודמת, את רוח ההתנדבות של רבים 
הנ"ל בהחלט עזרו לנו להמשיך  ולתת מענה לתושבים.מהתושבים, הרצון של עובדי הוועד המקומי לסייע 

 למרות הקשיים הרבים כאמור.עד כה, קדימה 

בבואך לאשר את תכנית פיצול הנחלות, לוודא כי הכספים  –אנו פונים אליך בבקשה אחת עם לכתנו  –לסיום 
שדרוג  -ת את כלל התושבים ושבחה שחוזרים לכפר יחזקאל, יושקעו בתשתיות המשמששל חילף היטל ה

 .והקמת מבני ציבור )מועדוני נוער, גנים, בריכת שחייה וכדומה(

 בכבוד רב,

 מור אלוני, דב וגנר, מאיר מירן, עומר פורת.



 

 

 


